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The Inspiring Learning Conference will be hosted by Wellington College on the 26th and 27th of
January in Tianjin. Keen to find out more about this transforming landscape, Business Tianjin
Magazine spoke to the Senior Director of Academics for Wellington College China, Dr Ahmed
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Hussain. We wish this conference to become a successful event and great milestone in the
bilingual education system of China.
   

  

Michael Hart provided to us an interesting review of Tianjin real estate market of past year
2018. Several key themes took center stage, such as the opening of much anticipated office
and retail projects, new subway lines and stations, etc… Don’t miss it.
   

  

The economic slowdown seems to be continuing from the month before, signaling that the
effects of the trade war may be beginning to show. Although the data showed growth, the
deceleration of that growth should warrant attention. Analysts fear that the effects may extend
beyond China’s borders and reach the global economy, given China’s importance as a vital
producer and consumer on the global stage.
   

  

Recently we have got the news of many examples of China’s market opening up. German
insurance company, Allianz, will be the first one to get the permission to set up an entirely
foreign owned insurance holding in China. This move has come as a huge surprise, because
something like this was not expected in at least next three to four years, based on Beijing’s
earlier announcements. We did a deep analysis of this news in the Investment column.
   

  

In this issue, we also focus in the Chinese wine industry to know more about the 2nd world’s
largest consumption market in 2020, not only based on the importation of world-class wines, but
also on its own production.
   

  

There are many other interesting articles this month, and I invite you to read them all after
having checked our content page. We are sure you will find topics that will help you in your
professional and personal life, such as the benefits of diversity at workplace, the recent
currency War or even the first battery-free phone.
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Visit our website www.businesstianjin.com and follow us on our official Wechat account (ID: bu
siness_tianjin
) for a complete list of articles and information.
   

  

Mary Smith
  Managing Editor | Business Tianjin Magazine
  managingeditor@businesstianjin.com
   

  

2019 年最为期待的莫过于由惠立教育研究院主办的第二届Inspiring Learning
教育峰会，1月26日至27日在天津惠灵顿学校举行。惠立教育研究院致力于为惠灵顿（中国）国际教育集团和惠立教育集团旗下所属学校提供支持，同时广泛地促进国
内教育事业的发展。《津卫商务》专访了惠立教育研究院高级教学总监何迈德博士，希望了解更多有关这一转型的信息。详情请阅封面故事。
  
  
  仲量联行天津分公司为我们提供了对2018年的天津房地产市场的评论。例如备受期待的办公和零售项目，新的地铁线路和车站等......
  
  
 
经济放缓似乎从前一个月开始并持续着，表明贸易战的影响可能开始显现。虽然数据显示增长，但这种增长的减速值得关注。鉴于中国作为全球舞台上生产者和消费者的
重要性，分析人士担心这种影响可能超出中国并进入全球经济。
  
  
  德国保险公司安联将成为第一家获准在中国设立外商独资保险公司的公司。这一举动令人惊讶，因为根据北京此前的公告，至少在未来三到四年内不会出现这种情况。
  
  
  更多精彩，请访问我们的网站www.businesstianjin.com或关注我们的微信公众号：business_tianjin。
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